
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2009–10–06

Protokoll styrelsemöte S23

Närvaro: Felix Aronsson Ordförande
Sofie Eliasson Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Tobias Johannesson Industrimästare
Erik Iveroth Överphös
Jessika Nilsson Programmästare
Fredrik Gullstrand

§1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:09

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes

§3 Adjungeringar Fredrik Gullstrand adjungerades

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkänndes med tillägget §10.5 Uppsnygg-
ning av RåsenbaD

§5 Föregående mötes
protokoll

Inget att rapportera.

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr Beslut Genomförs av Beslutat Redovisas
16 Telefonabonnemang Tobias S10 S23
18 Policydokument Erik S10 S26
23 Styrelsemys Sofie S16 S23
27 Funktionärsbestick Olof S17 S23
30 Styrelsetröjor Felix S21 S23
31 D’du-bidrag Sofie S21 S23

Styrelsen beslutade:

att Tobias mejlar ut de förslag som han har letat fram och får i
upprag att göra en prisjämförelse.

att de som är intresserade träffas på fredag för ett lunchmöte
och planerar styrelsemyset

att Olof ska utveckla det förslaget han rapporterade under mö-
tet om en totalkostnad på 10-40kr per set.

att punkten styrelsetröjor bordlägges till nästa möte, ett pris-
förslag ska anlända till Felix inkorg i eftermiddag.

att punkten D’du bidrag bordlägges till nästa möte

§7 Utskottsrapporter Industrimästeriet hade ett möte i torsdags där det snackades och
bestämdes en gemensam kickoff/tack för de nya och gamla funk-
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tionärerna med det preliminära datumet den 13:e november. Ax-
iskameran har anlänt till sektionen. Ska kontakta Tactel då de
kanske var intresserade av att annordna någon aktivitet.

Anders har beställt varor till torsdag. Hälsar att styrelsemedlem-
marna har internfakturor i sina fack.

SRD har haft ett möte, där fick de besök av v.k.o. Kristoffer Da-
nielsson. Det är även SRX-möte imorgon. Sedan satt de med på
ett utbildningsnämndsmöte i fredags.

Jessika hälsar att det är magicturnering på fredag samt filmvis-
ning imorgon i iDét. Hon ska skicka iväg en beställning på sek-
tionströjorna.

Sofie har varit ute och handlat kontormaterialet som saknades.

Joakim hälsar att han är sur på det ostädade iDét.

Fredrik ska göra ett besök på banken.

Olof håller på att arbeta med ekonomin, ska snart komma igång
med tackfesterna.

Nollningen är klar. Ekonomin går frammåt, den 7 november är
det dags för tackfesten för nollningen. Det är även planerat en
sex-, utedischo- samt gasquetackfest. Staben håller på att ragga
efterträdare och planerar överlämningen.

§8 Ekonomisk status Flyter på rätt så bra, börjar få ihop sifforna för sexet. Fredrik har
en lista på vad som ska göras. Erik och Fredrik ska sätta sig ner
och arbeta in pengarna från nollningsaktiviteterna. Hur ska vi
göra med Ericsson?

Jessika ska inventera d-shopen.

§9 Projektorspons Fredrik Gullstrand ville ha lite riktlinjer på vad han kan och inte
kan lova i utbyte mot projektorspons. Förslag som togs fram var:

Om summan överstiger 15 000 ska de erbjudas en plats på tavlan
vid ingången till iDét under 1 år. Förslag kom även fram på att
man kan ha företagsloggan på projektorn samt hemsidan, annars
enbart talvan.

Någon som känner sig manad att hjälpa till i sponsletandet? To-
bias erbjuder sig att hjälpa Fredrik Gullstrand i letandet efter fö-
retag samt i förhandlingen.

§10 Middag med Esek Den 29 oktober som esek har planerat fram funkar ej för många
av styrelsemedlemmarna. Den 2 november skulle fungera bättre.
Felix ska kontakta esek.

§10.5 Uppsnyggning Erik tycker att det är på tiden att vi snyggar upp inne i styrelse-
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rummet. Carolina och Anna har erbjudit att ta på sig uppgiften
och med en budget på 2-4000kr ordna fram ett roligare styrelse-
rum.

Styrelsen beslöt att de kan arbeta fram ett förslag på hur de vill
genomföra projektet och med vilka medel. Så att vi har något att
gå på i beslutandet.

§11 Övrigt Nora vill ha hjälp med gymnasiedagarna, hon söker studenter
från D och C som pratar och utbildningen.

Nyhetsflöden på hemsidan, vi har pratat om det men vi behö-
ver ta upp det på nytt och diskutera vidare. Enklaste lösningen
vore att bygga ut det systemet som finn nu och att man via sin
personakt beslutar själv vad man vill prenumerera på.

Erik undrar när vi ska ha obligatoriemötet? Styrelsen beslöt att
vi samlas imorgon klockan 12 i 0522.

Arbetandet med sektionsenkäten bör skyndas på då många av
utskotten har ont om folk på funktionärsposterna.

§12 Meddelanden KFS-styrelsen behöver en ordinarie ledamot, skicka förslag till
kårens valberedning

Fest till helgen med Luleå-borna hos Christian för de som är in-
tresserade.

Olof hälsar att han är trött.

§13 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 13:08

Vid protokollet

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Justeras

Felix Aronsson
Ordförande
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